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Warszawa, dnia A~. 06. 

Pan 

Adam Podgórski 

Zastępca Szefa Kancelarii Sejmu 

dotyczącego senackiego projektu ustawy o zmianie ustawy o ubezpieczeniach 

obowiązkowych, Ubezpieczeniowym Funduszu Gwarancyjnym i Polskim Biurze 

Ubezpieczycieli Komunikacyjnych, przekazanego Prokuratorowi Generalnemu 

do wyrażenia opinii w trybie art. 3 § 1 pkt 12 ustawy z dnia 28 stycznia 2016 r. -

Prawo o prokuraturze (Dz. U. poz. 177, z późn. zm. ), uprzejmie informuję, 

że do przedmiotowego projektu nie przedstawiam opinii. 
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W imieniu Krajowej Izby Biegłych Rewidentów uprzejmie dziękuję za przesłanie 

senackiego projektu ustawy o zmianie ustawy o ubezpieczeniach obowiązkowych, 

Ubezpieczeniowym Funduszu Gwarancyjnym 1 Polskim Biurze Ubezpieczycieli 

Komunikacyjnych (pismo z dnia 25 maja 2017 r„ znak pisma GMS-WP-173-128/17). 

Rozumiejąc intencje tego projektu zwracamy uwagę na to, że proponowane 

rozstrzygnięcie nie uwzględnia oszacowania skutków wypłat przez Ubezpieczeniowy 

Fundusz Gwarancyjny. Naszym zdaniem, w projekcie brak jest precyzyjnych wyliczeń, jak 

proponowane rozwiązania wpłyną na sytuację finansową zakładów ubezpieczeń, a tym 

samym osób ubezpieczonych. Ponadto widzimy konieczność doprecyzowania w projekcie 

rodzaju świadczeń, grupy osób uprawnionych oraz okoliczności, w których świadczenia 

miałyby przysługiwać. Warto podkreślić również, że termin wejścia w życie projektowanej 

ustawy jest zbyt krótki. 


